Last name, first name, and patronymic: Semenenko, Daniil Vasilyevich
Year of birth: 1907
Place of birth: Nikolayev Province, Ukrainian SSR
Award: Hammer and Sickle Medal
Decree number: 
Decree date: April 13, 1963
Serial number: 8736
Order of Lenin serial number: 310407
Nationality: Ukrainian
Home address: Nikolayev Province, Ukrainian SSR

Daniil Vasilyevich Semenenko (1907–1965) was a Soviet fishing industry worker and a Hero of Soviet Labor.

By Decree of the Presidium of the Supreme Soviet of the USSR of April 13, 1963 D.V. Semenenko, foreman at the ‘Chernomorets’ fish farm in the city of Ochakov, Nikolayev Province, was awarded the title of Hero of Soviet Labor and issued the Order of Lenin and the Gold Hammer and Sickle Medal for conspicuous successes in achieving outstanding results in catching fish and producing fish products.
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Семененко, Даниил Васильевич (1907 — 1965) — советский работник рыбного хозяйства, Герой Социалистического Труда.

Указом Президиума Верховного Совета СССР от 13 апреля 1963 за выдающиеся успехи в достижении высоких показателей в отлове рыбы и производстве рыбной продукции, бригадир рыболовного колхоза «Черноморец» города Очаков Николаевской области Д. В. Семененко удостоен звания Героя Социалистического Труда с вручением ордена Ленина и золотой медали «Серп и Молот».
